
Van: Karin Duijsters <kduijsters.weert@gmail.com> 
Datum: wo 3 mrt. 2021 om 11:20 
Aan: M.Wolfs; P.Otten; A.vanBeerendonk 
Cc: P.Duisters 
 
Onderwerp: Beantwoording en aanvullende vraag  
 
Hallo griffie, 
 
 
De vraag is niet afdoende beantwoord en wij zullen hem daarom anders stellen: 
 
Capaciteitsgebrek bij handhaving door politie en boa’s bij handhaving vuurwerkverbod. Dit 
stond zelfs landelijk in alle media. Echter bij de handhaving van de corona maatregelen kon 
er ineens opgeschaald worden door zowel politie als boa. Hoe is dit mogelijk en waar is deze 
extra inzet ineens vandaan gehaald.  
 
--  
Met vriendelijke groet, 
Karin Duijsters 
Fractie Duijsters 
 
 


